

Lounge access will be delivered primarily through the Visa Credit Platinum card and there is no need for you to register in advance in order to gain access to the lounges.

You simply need to present your eligible card to the lounge staff and mention 'DragonPass' to avail access.

From 1 April 2018 onwards, your free visit entitlement will migrate to a 6-member visit cap at all lounges in the program.

Any member visits above this entitlement and all guest visits will be charged at \$32 per person per visit by DragonPass at the lounge utilizing DragonPass' online portal.

Any member visits above this entitlement and all guest visits will be charged at \$32 per person per visit.

Your free visit count will be reset on 31 January yearly In order to view the list of lounges in the program, you should simply download the "DragonPass Dine and Travel Companion" app from the App Store or Google Play and register by inputting your eligible Visa Platinum Credit card number.

Do you want to know the lounge locations, opening times or where to dine?

Simply download the DragonPass Dine and Travel Companion app from the App Store or Google Play

Note

the list of lounges will change from time to time so please ensure you download the app to have the most current information on the lounge set.

Key Facts:

What are the benefits of DragonPass Dine and Travel Companion app?

25+ lounges

you have access to 25+ lounge globally using either your Visa Platinum credit card, or the digital membership card found in the app.

200+ restaurants

you have access to 200+ restaurant discounts available globally 6 visits

From 1 April 2018 you will be eligible for 6* complimentary member visits per annum.

Any member visits above this entitlement and all guest visits will be charged at \$32 per person per visit by DragonPass directly at the lounge.

FAQs:

Q - Do I need to register first to obtain access to the lounges?

A – No. You only have to register if you want to download the app to have access to the restaurant offers, visit history, and the digital membership card.

Q - Where can I find the lounge locations, opening times or where to dine?

Simply download the DragonPass Dine and Travel Companion app from the App Store or Google Play

Q - Can I see how many free visits I have remaining?

A - To see how many visits you have left visit the Membership section of the DragonPass Dine and Travel Companion app

سوف يتم منح إمكانية الوصول إلى صالة الاستراحة بصورة أساسية من خلال بطاقة فيزا بلا تينيوم الائتمانية ولا توجد هناك حاجة للتسجيل مقدماً للحصول على إمكانية الوصول إلى صالات الاستراحة.

سوف تحتاج ببساطة إلى تقديم بطاقة مؤهلة لموظفي الصالة وذكر اسم ((دراجون باس)) للاستفادة من إمكانية الوصول.

اعتباراً من 1 أبريل 2018 فصاعداً، سوف يصبح استحقاق الزيارة المجاني الخاص بك مكوناً من 6 زيارات أعضاء كحد أقصى لجميع الصالات المشمولة في البرنامج.

أي زيارات أعضاء تتجاوز هذا الاستحقاق وجميع زيارات الضيوف ستكون مقابل تكلفة 32 دولار أمريكياً للشخص الواحد في الزيارة الواحدة تتقاضاها دراجون باس في الصالة التي تستخدم البوابة الإلكترونية ((دراجون باس)).

أي زيارات أعضاء تتجاوز هذا الاستحقاق وجميع زيارات الضيوف ستكون مقابل تكلفة 32 دولار أمريكياً للشخص الواحد في الزيارة الواحدة.

سوف تتم إعادة تعيين الزيارات المجانية الخاصة بك في نهاية شهر يناير سنوياً ومن أجل الاطلاع على قائمة صالات الاستراحة المشمولة في البرنامج، يجب عليك فقط تنزيل تطبيق DragonPass Dine and Travel Companion من على متجر التطبيقات App Store أو من جوجل بلاي، والتسجيل من خلال إدخال رقم بطاقة فيزا بلا تينيوم الائتمانية المؤهلة الخاصة بك.

هل ترغب في معرفة مواقع صالات الاستراحة، ومواعيد العمل، وأماكن تناول الطعام؟

فقط قم بتنزيل تطبيق DragonPass Dine and Travel Companion من متجر التطبيقات أو من جوجل بلاي

ملاحظة

سوف تغير قائمة صالات الاستراحة من وقت لآخر، لذا يرجى التأكد من تنزيل التطبيق للحصول على أحدث المعلومات المتعلقة بقائمة صالات الاستراحة.

حقائق رئيسية؛

ما هي فوائد تطبيق DragonPass Dine and Travel Companion ؟

25 صالة استراحة وأكثر.

تمتلك إمكانية الوصول إلى 25 صالة وأكثر حول العالم، وذلك إما باستخدام بطاقة فيزا بلا تينيوم الائتمانية الخاصة بك وإما باستخدام بطاقة العضوية الرقمية الموجودة في التطبيق.

200 مطعم وأكثر

تمتلك إمكانية الحصول على خصومات متوفرة في أكثر من 200 مطعم حول العالم 6 زيارات

اعتباراً من 1 أبريل 2018، سوف تكون مؤهلاً للحصول على 6 زيارات أعضاء مجانية سنوياً.

أي زيارات أعضاء تتجاوز هذا الاستحقاق وجميع زيارات الضيوف ستكون مقابل تكلفة 32 دولار أمريكياً للشخص الواحد في الزيارة الواحدة تتقاضاها دراجون باس مباشرة في الصالة.

الأسئلة الشائعة :

س: هل أحتاج إلى التسجيل أولاً للحصول على إمكانية الوصول إلى صالات الاستراحة؟
ج: لا. ينبغي عليك فقط التسجيل إذا كنت ترغب في تنزيل التطبيق لتحصل على إمكانية الوصول إلى عروض المطاعم، وتاريخ الزيارة، وبطاقة العضوية الرقمية.

س: أين يمكنني معرفة المعلومات المتعلقة بمواقع صالات الاستراحة، ومواعيد العمل، وأماكن تناول الطعام؟

فقط قم بتنزيل تطبيق DragonPass Dine and Travel Companion من متجر التطبيقات أو من جوجل بلاي

س: هل يمكنني معرفة كم تبقى لي من الزيارات المجانية؟

ج: لمعرفة عدد الزيارات المجانية المتبقية الخاصة بك، قم بزيارة قسم العضوية Membership الموجود في تطبيق DragonPass Dine and Travel Companion.